
Geachte raadsleden,  
 
Wij zijn genoodzaakt de fietsenstalling Grote Markt vanaf komende maandag twee weken te sluiten: 
van 18 juli tot 31 juli. Dit in verband met noodzakelijke bouwwerkzaamheden aan het 
Groothandelshuis, te weten het verbeteren van de entree van de fietsenstalling zelf en het plaatsen 
van een steiger voor werkzaamheden aan de gevel boven de entree. Dit kan alleen veilig uitgevoerd 
worden als de entree, en daarmee dus de stalling, gesloten is. Gelet op het belang van de het 
beschikbaar hebben van voldoende stallingsmogelijkheden voor fietsers, vindt de uitvoering plaats in 
de zomervakantie. Dan verwachten we minder geparkeerde fietsen in de stallingen.  
 
Momenteel staan er door de week gemiddeld 300-600 fietsen geparkeerd in de stalling, op 
stapavonden is het vaak wat drukker. Om te zorgen dat fietsers nog steeds hun fiets goed kunnen 
parkeren, nemen wij de volgende maatregelen:  

• Direct naast de ingang fietsenstalling Grote Markt wordt een tijdelijke fietsenstalling met 200 
plekken ingericht ter plaatse van de kolommen aan weerszijden van de Oude Ebbingestraat. 
Deze stalling zal herkenbaar worden ingericht in de Fietsstad 050 huisstijl en worden bemand 
door de beheerder van de Grote Markt stalling en fietsstewards. Ook zijn er iets verderop 
stallingen op straat aanwezig (Kwinkenplein en Kreupelstraat, ruim 500 plekken).  

• Indien er ruimte over is in fietsenstalling Nieuwe Markt (die momenteel overdag grotendeels 
en soms volledig bezet is) zullen de fietsstewards ook hier naar verwijzen. Op stapavonden 
verwijzen we bovendien actief naar fietsenstalling Nieuwe Markt, deze is op stapavonden 
namelijk slechts half bezet (circa 700 plekken beschikbaar).  

 
Om iedereen goed te informeren over deze tijdelijke sluiting en de alternatieve locaties voor het 
stallen van de fietsen, kondigen wij de sluiting aan op onze gemeentelijke websites, sociale media, 
nieuwsbrieven en in de stalling zelf door middel van posters. Ook het Klant Contact Centrum wordt 
hierover ingelicht zodat zij goed in staat zijn eventuele vragen hierover te beantwoorden en mensen 
op alternatieve mogelijkheden te wijzen.  
 
Met bovenstaande maatregelen verwachten we dat we de fietsers goed kunnen faciliteren en 
daarmee ook eventuele druk op de openbare ruimte voorkomen. Uiteraard houden we de situatie 
nauwlettend in de gaten en zullen we zo nodig direct bijsturen door bijvoorbeeld het toevoegen van 
extra tijdelijke rekken of vakken. Daarnaast zullen we met coulance omgaan met fietsen die niet op 
een daarvoor bestemde plek staan.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Philip Broeksma, wethouder  
 
 
 


